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Datum  7 februari 2023 

Fractie CDA 

Onderwerp AED en huisvesting diverse verenigingen 

 

Vraag 1 

Vallen de AED’s die door eigen initiatief door verenigingen/stichtingen/ buurtschappen zijn 

aangekocht ook onder de coördinatie van het onderhoud hiervan ? Zo nee, hoe kan of gaat men dat 

veranderen zodat deze AED’s hier ook onder vallen? 

 

Antwoord: 

We zijn al aan het inventariseren om welke organisaties/initiatieven dit gaat en of de AED’s het 

grootste deel van de dag vrij toegankelijk zijn om te gebruiken. Met deze initiatieven gaan we in 

gesprek over hoe ze het nu geregeld hebben en wat hun behoefte is. Op basis hiervan kunnen we met 

hen afstemmen of ze mee kunnen in de gemeentelijke coördinatie van het onderhoud. 

 

Vraag 2 

Hoe is de stand van zaken betreffende de werkgroep in de kernen met als doel eenduidige structuur 

voor de inzet (professionele ) nazorg voor burgerhulpverleners na reanimatie/AED inzet ? 

 

Antwoord: 

Hartslagnu levert nu nazorg, hier hebben we al een contract voor met hen. Dit gaan we breder 

communiceren met de vrijwilligers, zodat iedereen hier van af weet. Daarnaast is het belangrijk dat de 

vrijwilligers weten dat ook langere tijd nadat hulp is verleend, professionele hulp van hartslagnu 

beschikbaar is voor mogelijke traumaverwerking. Soms komt iemand er namelijk pas later achter dat 

het bieden van hulp met een AED toch een impact achterlaat. In februari hebben we overleg met 

Hartslagnu, om na te gaan wat ze precies leveren. Daarna gaan we samen met de gebiedsmakelaars 

na hoe we hier met de vrijwilligers invulling aan kunnen geven. We denken hierbij aan het opnemen 

van deze informatie in de jaarlijkse training, waar alle vrijwilligers dus komen, en aan het 

samenwerken met EHBO-vereniging(en). 
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